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Jak sami mówią jest ich wielu. Rower to nie tylko środek lokomocji, lecz także pewien sposób na życie. Efektowne
ewolucje takie jak „barspin” „nofootercancan” „tabletop” to godziny ćwiczeń dziennie. Jeździ się praktycznie
wszędzie, po parkach, skwerach, schodach. W wielu miejscach są  przeganiani.

Niestety nie ma w cieszyńskich miejscowościach zbyt wielu miejsc do uprawiania tej dyscypliny sportu. Starsi gdy
ich widzą pukają się w głowę, młodsi obserwują a z czasem zaczynają … naśladować. 

- Czy można jeździć na zwykłym rowerze….
[Śmiech]…nie da się, do tego sportu przeznaczone są specjalne rowery

- Czy ten sport jakoś się nazywa i czy to  w ogóle sport?
Jest to sport pewnego rodzaju, uznawany za ekstremalny i jest wiele dyscyplin jak np. „street” „dirt” „downhill”,
jazda po skateparkach itd..

Czy dużo jest osób którzy w ten sposób spędzają wolny czas
- Jest sporo. Na przykład w samych Zebrzydowicach jest ich wiele. Na pewno byłoby jeszcze więcej, lecz nie ma ku
temu warunków. Spotykamy się często z osobami z cieszyńskiego powiatu, które również narzekają na brak miejsca
do jazdy tzw skateparków.

Gdzie jeździcie i jak jest z tym miejscem do jeżdżenia?
- Wspominaliśmy o tym wcześniej, że u nas takich miejsc brakuje a właściwie nie ma żadnych, jeździmy tylko do
Czech do miejscowości Petrovice i Karvina

Może warto zainwestować w miejsce dla młodzieży? Z Jackiem (ho-ho) i Kamilem rozmawiał crasher
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